

FLYER



brand new - coming soon





The Flyer range is constantly evolving and so offers today an ultra-sleek and innovative design. Instantly recognizable, the bow will sign the different models in the range for a decidedly different style. This versatile new concept offers a solution to every dream of sailing aboard a dayboat. In this context, it comes in three versions bridges, each with its own graphic universe in which the living spaces have been maximized to optimize comfort on board.

THE NEW FLYER RANGE DESIGNED TO STAND OUT

La gamme Flyer ne cesse d'évoluer et s'impose aujourd'hui avec un design ultra-innovant et épuré. Immédiatement reconnaissable, l'étrave viendra signer les différents modèles de la gamme pour un style résolument différent. Polyvalent, ce nouveau concept offre une réponse à chaque rêve de navigation à bord d'un dayboat. Dans cette optique, il se décline en 3 versions de ponts, possédant chacun son univers graphique, sur lesquels les espaces de vie ont été maximisés afin d'optimiser le confort à bord.

FLYER



SUNdeck

Relax and lounge, thanks to its huge sun bathing area and its fitted out cabin.

Détente et farniente grâce à son immense bain de soleil et sa cabine aménagée.

SPACEdeck

A completely open, very practical deck to satisfy a variety of activities.

Un pont totalement ouvert, très fonctionnel, pour satisfaire tous les programmes.

SPORTdeck

A new deck idea inspired by the "bow rider", it will be the ideal boat for water sports.

Nouveau concept de pont inspiré des « bow-rider », il sera le bateau idéal pour la pratique des sports nautiques.

The first model of the range, the Flyer 6, will be unveiled at the 2013 Nautic de Paris boat show. Boasting a 6,10m hull, it offers state of the art technology along with a collection of materials and attention to detail that is unprecedented in this category. The design of the hull, utterly original, has been studied to provide power, while maintaining stability and safety. All attributes that give the new Flyer range a leading position in the outboard motor market.

FLYER 6

SMART & PRECIOUS

Le premier modèle, le Flyer 6, sera dévoilé au prochain Nautic de Paris.

Avec une coque de 6,10m, il propose un concentré de technologie, une collection des matériaux et un soin du détail inédit pour la catégorie. Le dessin de la carène, absolument original, a été étudié pour offrir puissance, stabilité et sécurité. Autant d'attributs qui donnent à la nouvelle gamme FLYER une place de premier ordre sur le marché des bateaux à moteur hors-bord.

STABILITY
FLEXIBILITY
COMFORT

STABILITE
SOUPLESSE
CONFORT



Patented AIR Step, proprietary technology by Bénéteau
Le Brevet AIR Step, une technologie exclusive by Bénéteau



BENETEAU

For further information, contact your beneteau dealer or visit our website:
Pour en savoir plus, contactez votre concessionnaire BENETEAU ou rendez-vous sur :

www.beneteau.com